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Hønefoss har et unikt område «Elvelangs» fra Glatved, Tippen, Petersøya, Søndre Park, Schjongslunden 
og Benterud. Disse eksisterende sentrumsnære fri- og grøntområdene er uerstattelige ressurser. 12 etg 
høye hus vil skape en vegg i byen, et stengsel. Elvelangs-området vil miste den åpne, lette og lyse 
atmosfæren, og stenge området for fri ferdsel. En voldsom befolkningsvekst for Hønefoss er heller ikke 
realistisk. Og hvorfor høyhus akkurat i sentrum, i den mest idylliske delen, i byens lunge, hvorfor ta 
oppmerksomheten vekk fra perlen Oppgangssaga? Jeg er imot høyhus i sentrum, fordi disse visuelt vil 
stenge byen, og skape tvungent innsyn framfor god utsikt. 
Mvh. Anne Nyquist 


